



Mighty Brokerage (Asia) Limited
敏哲証券有限公司

Amendment Notification Form
修改通知表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. Your request will be processed within 3 working days upon our receipt of your form. For enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

请将已填妥的表格邮寄至九龙福荣街 218 号美居中心地下 68-70 号铺或传真至 (852) 2655 7033 客户服务部。本公司将在收到此表格后三个工作天内处理阁下的申请。如有查询, 请致电 (852) 2655 7011 与客户服务部联络。

Account Name 账户名称 _____

Account Number 账户号码 _____ Effective Date 生效日期 _____

I/We hereby notify you of changing the following information:

本人/吾等谨此通知 贵公司更改以下资料:

Change of Contact Details 变更联络详情

Residential /Registered Address:

住址/注册地址 (请以英文正楷填写): _____

Office Address:

公司地址 (请以英文正楷填写): _____

Residential phone no.:

住宅电话: _____

Office phone no.:

公司电话: _____

Mobile phone no.:

流动电话: _____

E-mail Address:

电邮地址: _____

Others:

其他: _____

(This e-mail address will also be used for sending new shares subscription notice or other account related communication.

此电邮地址将同时用作递送有关新股认购通知或其他有关账户通讯。)

Change of Statement Service 变更结单服务

Statement delivery method 结算单递送方法

By Email 电邮

By Mail 邮寄

Statement language

T. Chinese 繁体中文

S. Chinese 简体中文

English 英文

Change of Settlement Bank Account 更改交收银行账户资料

Currency 货币 (HKD/RMB/USD): _____

Bank Name 银行名称: _____

Bank Account No. 银行户口号码: _____

(New bank account details will replace the previous one in our record and procedures for fund withdrawal remain unchanged.

新的银行户口资料会取替原有的银行户口纪录, 而提款手续则维持不变。)

Client Signature

客户签署: _____

A.E. / Agent Signature

客户主任 / 代理人签署: _____

Contact No

联络电话: _____

A.E. / Agent Name

客户主任 / 代理人姓名: _____

(All account holders of joint account must sign jointly. 所有联名客户必须签署)

For official use only		Remarks	
Signature checked by	Inputted by	Checked by	Approved by